
 

Zápis 
z členské schůze zástupců Místních skupin Místní organizace  

Českého rybářského svazu v Olomouci 
 
 konané dne 30. 3. 2024 na Střední odborné škole Polytechnické, Olomouc  
 
 
Účast:      prezenční listina / uloženo na sekretariátě MO /   
 
 
1. Zahájení ČS MO ČRS Olomouc – Michal Šefčík, předseda MO ČRS Olomouc 
 
 Členskou schůzi zahájil předseda MO ČRS Olomouc Michal Šefčík a přivítal předsedu ÚS 

CRS Ostrava p. Mgr. Radomíra Bednáře 
 Minutou ticha byla uctěna památka členů MO ČRS, kteří v uplynulém období zemřeli 
 Řízením členské schůze byl pověřen RNDr. Petr Loyka, místopředseda MO ČRS 

 
 
2. Návrh programu a jednacího řádu členské schůze a jejich schválení – RNDr. 
Petr Loyka,  místopředseda MO ČRS Olomouc. 
 

a) Návrh programu: 
1. Zahájení ČS MO ČRS Olomouc 
2. Návrh programu, jednacího řádu a jeho schválení 
3. Volba návrhové komise 
4. Volba mandátové komise 
5. Vyznamenání členů MO ČRS Olomouc 
6. Zpráva mandátové komise 
7. Zpráva předsedy MO ČRS Olomouc o činnosti MO ČRS Olomouc od poslední členské 

schůze a plán práce MO na rok 2024 
8. Zpráva o hospodaření MO ČRS v roce 2023 a návrh rozpočtu na rok 2024 
9. Zpráva o činnosti dozorčí komise 
10. Volba delegáta a náhradníka na konferenci Územního svazu a delegáta na republikový sněm  
11. Diskuze 
12. Návrh usnesení a jeho schválení 
13. Závěr 
 

Hlasování: Pro: 84    Proti: 0       Zdržel se hlasování: 0 
 

b) Návrh jednacího řádu: 
1. Podle § 8 odst. 1 stanov v platném znění členskou schůzi zástupců místních skupin svolává 

výbor MO ČRS Olomouc. Členskou schůzi řídí předseda MO nebo pověřený člen výboru. 
Program čl. schůze sestavuje výbor MO, ten může být na návrh kteréhokoli přítomného člena 
změněn nebo doplněn. 

2. Členskou schůzi zástupců MS tvoří zástupci zvolení na členských schůzích MS a přítomní 
členové místní organizace. Každá MS volila na 15 členů 1 zástupce, 

3. Přítomnost na členské schůzi zástupců MS se zjišťuje prezenční listinou. 
4. Členská schůze rozhoduje o: 
-  Schválení - zprávy o činnosti a výsledků hospodaření za uplynulé období, roční účetní závěrky, 

plánu činnosti, rozpočtu na běžný rok  



-  bere na vědomí zprávu dozorčí komise 
 
5. Členská schůze zástupců MS je usnášení schopná, je-li přítomná nadpoloviční většina 

zvolených zástupců MS. Není-li členská schůze MO po svém zahájení schopna se usnášet, 
odloží se její další průběh o 15 minut. Po uplynutí této doby je členská schůze MO schopná 
usnášet se za přítomnosti jakéhokoliv počtu členů zvolených zástupců MS. K přijetí usnesení 
je třeba souhlasu nadpoloviční většiny přítomných zástupců místních skupin. 

6. Usnesení členské schůze zástupců MS je závazné pro všechny členy MO ČRS Olomouc. 
 

       
c) Zapisovatelem byl výborem MO ČRS určen p. Martin Ondruš 

 
 Hlasování: Pro: 84    Proti: 0       Zdržel se hlasování: 0 

 
 

3. Volba návrhové komise: 
 
a) Návrhová komise 

Navrženi: Ing. Vladislav Hála – předseda komise  
                  Vratislav Sova, Jiří Fiala – členové komise 
 
Hlasování:    Pro: 84     Proti:   0     Zdržel se hlasování:  0 

 
4. Volba mandátová komise: 
 
       Navrženi: Lukáš Matics – předseda komise 
                        Milan Hnilica, Ladislav Širuček – členové komise 
 
   Hlasování:  Pro:  84     Proti:   0     Zdržel se hlasování:  0 
 
5. Volba delegáta a náhradníka na konferenci Územního svazu ČRS a delegáta na 
republikový sněm ČRS 
 

Návrh: delegát: p. Michal Šefčík 
             náhradník: p. Ing. Pavel Veselý 

 
Hlasování:  Pro:  84     Proti:   0     Zdržel se hlasování:  0 

 
 
6. Vyznamenání členů MO ČRS – předal předseda MO ČRS Olomouc Michal 
Šefčík a předseda ÚS CRS Ostrava Mgr. Radomír Bednář. 
 
Bronzový odznak: 
1. Očenášek František – za práci v MS 
2. Pileček Josef – za aktivní práci v MS 
3. Vrážel Petr – za aktivní práci v MS 
4. Čech Martin – za předsednictví MS 
 
 
 



Stříbrný odznak: 
1. Navrátil Jaroslav – za aktivní práci v MS 
2. Slouka Jiří – IN MEMORIAM - člen lovící čety. 
3. Špičák Josef - dlouholetý člen MO Ol. a MS, aktivní spolupracovník- brigády, příprava ryb. 
závodů, propagace sport. rybářství v okolních obcích. 
4. Ing. Zajíček Václav – za aktivní práci v MS, dlouhodobý předseda MS 
 
Zlatý odznak:    
1. Dlabal Stanislav – dlouhodobě působil jako vedoucí odboru RS. 
2. Fiala Jiří – dlouhodobý člen MS, organizace pracovní činnosti (brigád) na rybářských revírech. 
3. Ing. Hála Vladislav – člen výboru MS a jednatel MO. 
4. Kimel Jan – za práci s mládeží, vedoucí rybářského kroužku. 
5. Šefčík Michal – za práci na úseku zástupce vedoucího RS a za předsednictví v MO. 
6. Žatka Miloslav – dlouhodobý člen RS, organizace pracovní činnosti na rybářských revírech. 
 
  
 
 
Za dlouholeté členství v ČRS: 
 
1. Nuc Ladislav – členem od r. 1. 1. 1966 
2. Crhák Zdeněk – členem od r. 1. 1. 1978 
 
7. Zpráva mandátové komise – přednesl předseda komise Lukáš Matics 
 

- Delegováno        98 členů 
- Přítomno            84  členů, tj.    84 % 
- Přítomno              4  hosté 

 
8. Vystoupení předsedy ÚS CRS Ostrava – p. Mgr. Radomír Bednář 

- pozdravil jednání MO ČRS jménem výboru ÚS CRS i jménem svým 
- apeloval na mladší členy ČRS  a na jejich zapojení ve funkcích, mladí se nechtějí angažovat, 

organizace stárne 
- vyvrátil fámy ohledně návrhu Republikové rady na sjednocení poplatků za brigády 
- informace o probíhajícím jednání na téma vzniku jednotné povolenky, která by platila pro 

celý rybářský svaz – vše ale zůstane stejné 
 

9. Zpráva předsedy MO ČRS Olomouc o činnosti MO ČRS Olomouc od poslední 
členské schůze a plán práce MO na rok 2024. 
 
Vážené rybářky a rybáři, 
máme za sebou rok 2023 a opět se dnes scházíme na výroční členské schůzi. 
Dovolte mi, abych shrnul práci výboru a celé naší organizace. Rok 2023 se určitě zapíše do dějin 
ČRS zavedením Rybářského informačního systému, tj. zcela nového jednotného systému registrace 
členů ČRS, výdeje povolenek, brigád, práce hospodářského i ekonomického úseku, činnosti rybářské 
stráže, převodů a přestupů členů mezi jednotlivými místními organizacemi ČRS a dalších 
funkcionalit, které jsou ještě stále ve vývoji. Rybářský informační systém, který byl zaveden do 
všech MO, ÚS a Rady ČRS, přinesl nesčetné starosti a komplikace. Největší zátěž to byla především 
pro všechny MO, které v tomto novém systému začaly povinně pracovat. Pro naši MO to znamenalo, 
že se muselo obnovit počítačové vybavení ve výdejně povolenek, absolvovat školení a mít pevné 
nervy se zavedením do praxe. Nešlo nic jednoduše, celý systém byl v počátku zpomalený a plné 



nasazení do ostrého provozu počátkem roku 2024 ukázalo postupně četné nedostatky, které bylo 
třeba za pochodu řešit. Také objem ručně zadávaných vstupních dat registrace členů do systému 
spolu s těmito nedostatky způsobily, že celý výdej povolenek byl značně zdlouhavý a to nejen v naší 
MO. V lednu a únoru jsme pracovali nepřetržitě 8 až 10 hodin denně včetně sobot a nedělí. Ovšem 
výsledek tvrdé práce se začal již projevovat jak zkrácení času pro výdej povolenek a členských 
náležitostí, tak zejména počtem zpracovaných žádanek a vydaných povolenek.  Do budoucna se 
počítá s aplikací pro chytré mobilní telefony, která přinese výdej elektronických povolenek, evidenci 
úlovků a popis revírů pro všechny členy. Připravovaná je aplikace pro RS a hospodářský odbor. Jak 
to vše bude, ukáže čas budoucí. 
 Já a všichni moji kolegové jsme se po celý rok snažili, aby všechny úseky činnosti naší organizace 
byly řádně plněny, hlavně v zarybňování revírů, provozu a údržbě rybochovných zařízení, úklidu na 
revírech, práci odboru dětí a mládeže, práci rybářské stráže, dozorčí komise, hospodářského odboru, 
výlovech, servisu pro členy a také stále větší hromadě administrativních povinností. Vývoj 
posledních let v ČRS naznačuje, že se pomalu ale jistě mění charakter jeho fungování a začíná se 
postupně profilovat spíše jako jako servisní organizace pro své členy. Je to proces, kterému se 
s největší pravděpodobností nevyhneme.  
Co se týká nájemních smluv pro rybářské revíry Chomoutov 1 A a Poděbrady 1 A, byly zde 
podepsány s AOPK CHKO ČR Dodatky o prodloužení nájemních smluv do 28. 2. 2026. Bohužel 
výjimku z denní doby lovu pro revír Chomoutov 1 A nám Ministerstvo zemědělství zamítlo.  
Značné změny u těchto dvou revírů jsou hlavně v zarybnění revírů zejména kaprem. Tato ryba u 
mnoha rybářů stojí na vrcholu jejich zájmu o rybolov a to jak z pohledu kapitálních úlovků, tak i pro 
vlastní spotřebu. Protože však oba dva revíry jsou součástí CHKO, jsou podmínky v osazení kaprem 
ze strany CHKO velice přísné a nám nezbývá nic jiného, než je respektovat. Současně se samozřejmě 
snažíme s touto státní institucí jednat a dohodnout na podmínkách zarybnění touto rybou přijatelných 
pro obě strany. Otevřeně přiznávám, že bohužel my jsme ti, „kdo tahá za kratší konec“. 
Dále pomalu, ale jistě končíme na rybochovném zařízení Liboš. Zde jsme se nedohodli s novými 
zástupci obce na nové výši nájmu a dali jsme výpověď. V souladu s podmínkami nájemní smlouvy 
bude činnost RZ ukončena k 31. 12. 2025, kdy celý areál předáme zpět obci Liboš.  
Ráb bych se zmínil o diskutované změně Stanov ČRS v odstavci pracovní povinnosti-brigády člena.  
Brigády by měly být úplně vypuštěny a nahrazeny jednotným značně zvýšeným členským 
příspěvkem – známkou, snad až o 1.000,-Kč. Jsem opravdu velmi znepokojen tento stav měnit. My 
jsme stejně jako celá řada jiných organizací, která má vlastní RZ, má v majetku své vlastní revíry a 
stará se o revíry ČRS, které má ve společném hospodaření. Takovéto MO sice potřebují finance, ale 
potřebují i lidskou práci na všech úsecích. A kdyby se pracovní povinnost zcela zrušila, veškerá 
údržba a práce by se musely přenést na placené lidi nebo firmy. A opravdu nevím, jestli by to bylo 
ekonomicky zvládnutelné. Tento proces leží zcela na bedrech MO a ty ať si sami rozhodnou, jak 
postupovat. Můj názor je postupovat tak, jak říká staré arabské přísloví: „Co funguje, do toho 
nezasahuj!“ Naštěstí bylo toto rozhodnutí kvůli nejednotným postojům jednotlivých ÚS zatím 
odloženo, nicméně Rada ČRS tuto myšlenku neopouští. 
Naše revíry vyžadují trvalou pracovní činnost našich členů – zejména úklid, prořezávka náletových 
dřevin, sečení trávy. Bohužel mladší generace rybářů již nebere rybářský svaz jako dobrovolnou 
organizaci spojenou s určitými povinnostmi pro rybolov. U nich opadl zájem o plnění pracovní 
činnosti. Je málo těch, kteří se starají o revíry, udržují je v pořádku a čistotě. Zaplacením povolenky a 
členských náležitostí pro mnohé členy kontakt s organizací končí. 
Naši kolegové jsou schopni a ochotni zorganizovat brigády, účastnit se jich a vše udržovat 
v plynulém chodu.  
Jsme už ve druhé polovině volebního období. Všichni funkcionáři stárneme. Je nutno začít hodně 
nahlas hovořit o nástupu mladší generace, která se bude všemu věnovat s následnou pílí a pečlivostí 
ve funkcích a v prospěch ČRS a MO.   
Dobře funguje RZ Podhrad. Péče o rybníky, výlovy, udržování celého objektu je založeno zejména 
na pracovní činnosti. Co se týká peněz, jedná se o investice do rybí obsádky, krmení, běžné údržby, 
atd. 



Celkovou situaci organizace jak finanční tak hospodářskou vidím jako dobrou a s dobrou 
perspektivou pro příští roky.  
Dobrou díky činnosti členů, jejich obětavé práci na revírech, rybochovných zařízeních, v kroužcích 
s dětmi, při výdeji povolenek, při zabezpečení fungování organizace a místních skupin, organizování 
závodů, spolupráci s orgány místních samospráv a mnoha dalšími aktivitami. Bez toho by ČRS snad 
ani nemohl fungovat. Všem Vám za Vaši práci děkuji. 
Přeji hodně zdraví a pohody u vody. Petrův zdar!Na závěr poděkoval ekonomce MO ČRS paní ing. 
Šubčíkové za její osobní podíl na zavedení a realizaci RIS v naší organizaci a předal jmenované 
kytici. 
 
 
10. Zpráva o hospodaření MO ČRS v roce 2023 a návrh rozpočtu na rok 2024 – 
přednesl  jednatel ing. Vladislav Hála. 
Vážené kolegyně rybářky a kolegové rybáři,  
dovolte mi, abych Vás přivítal na výroční členské schůzi zástupců místních skupin a seznámil Vás 
s výsledky hospodaření naší místní organizace za rok 2023. 
Je možno konstatovat, že jsme hospodaření za rok 2023 zvládli dobře.  Zabezpečili jsme péči o 
všechny revíry, které máme ve společném hospodaření, pobíhaly další práce na údržbě a opravách 
rybochovného zařízení Podhrad, opravách přívěsných vozíků, auta Tranzit i veškeré techniky 
potřebné na revírech a rybochovných zařízeních. Proběhly výlovy na rybochovných zařízeních 
Podhrad i Liboš. Liboš opouštíme, podali jsme výpověď z nájemní smlouvy, protože navrhovaná 
nová výše nájemného, kterou nám paní starostka obce Liboš předložila, byla pro nás neúnosná. 
Úspěšně jsme ukončili další etapu v plnění dlouhodobých úkolů, tj. v nákupů pozemků  - počátkem 
roku byla doplacena poslední splátka podrevíru Onderkova a podrevír byl vložen na katastru 
nemovitostí do listu vlastnictví  naší MO. 
A nyní mi dovolte, abych Vás v krátkosti seznámil s výsledky hospodaření naší organizace za rok 
2023 
Za rok 2023 byl hospodářský výsledek      781 tis. Kč.  
Stručný komentář k roku 2023 
Náklady celkem:   8 mil.  418 tis. Kč.  
V tom: 
3 mil.  904 tis. Kč                   - nákup povolenek  

     826 tis.  Kč                  – členské známky 
     355 tis. Kč                   – odvod do FRR Ostrava 
     351 tis. Kč                   – nákup násadových ryb 
     121 tis. Kč                    – energie 
     426 tis. Kč                    – spotřebované nákupy  
       69 tis. Kč                    – opravy a udržování 
     535 tis. Kč                    – nájemné revírů a rybochovných zařízení 
     523 tis. Kč                    – ostatní služby 

1 mil.  180 tis. Kč                    – osobní náklady 
         3 tis. Kč                    – daně a poplatky 
      37 tis. Kč                     – dary 
      88 tis. Kč                     – odpisy     
 

Výnosy celkem:         9 mil.  199 tis.   Kč  
V tom: 
8 mil. 460 tis. Kč                        - členské příspěvky 
            44 tis. Kč                         - nájemné za pozemkové parcely našem    vlastnictví     
           73 tis.  Kč                         - dotace  
            95 tis. Kč                         - tržby za ryby z našich RZ vysazené do revírů 
          134 tis. Kč                         - záchranné elektroodlovy 



          314 tis. Kč                         - příspěvky na revíry od územního svazu  
            14 tis. Kč                          - dary přijaté  
            41 tis. Kč                          - ostatní tržby 
            24 tis. Kč                           - úroky 

 
                    

Majetek organizace k 31. 12. 2023 
2 mil. 076  tis. Kč           - finanční prostředky na účtech a v pokladně 
2 mil. 775 tis.  Kč           - hodnota staveb v pořizovacích cenách  
            793 tis. Kč          - hmotné movité věci a jejich soubory 
            650 tis. Kč          - ostatní dlouhodobý hmotný majetek 
9 mil. 440 tis. Kč           -  pozemky 
 
Závazky k 31. 12. 2023            celkem  44 tis. Kč. 
 
Dovoluji si konstatovat, že s prostředky naší organizace bylo v roce 2023 hospodařeno účelně.   
Proto doporučuji schválit účetní závěrku za rok 2023 bez výhrad a hospodářský výsledek  převést do 
fondu na nákup revírů. 
 
Návrh rozpočtu na rok 2024 
Položky ve výnosové i nákladové oblasti byly rozpočtovány podle odhadů a výpočtů s promítnutím 
vývojových linií minulých období, inflace za rok 2023 a zohledněním očekávaných a plánovaných 
aktivit. 
Pro režim hospodaření platí stejná pravidla, jako v letech minulých: 

1. Zabezpečení všech hlavních činností naší MO. 
2. Plnění všech odvodových a platebních povinností ve vztahu k orgánům státní správy a které 

vyplývají ze Statutu společného hospodaření ČRS. 
3. Splnění všech povinností ze zarybňovacích plánů. 
4. Zabezpečení dobré péče o majetek organizace a servis pro členskou základnu.  

Rozpočet nákladů 2024 v tis. Kč: 
Násadové ryby a krmivo:                                             500 tis. Kč 
- Nákup členských známek, FRR                    1 mil. 220 tis. Kč         
- Nákup povolenek od ÚS Ostrava                 4 mil. 220  tis. Kč 
- Náklady provozních činností                        3 mil.    27 tis. Kč 

Náklady celkem :                                            8 mil. 967 tis. Kč 
 
Rozpočet výnosů 2024 v tis. Kč: 

- Členské příspěvky celkem:                             8 mil. 906 tis. Kč 
- Ostatní výnosy:                                                          508 tis. Kč 
- Výnosy celkem:                                               9 mil. 414 tis. Kč   

 
HV  2024 před rozdělením:                                   447 tis. Kč 

            Převod HV 2024  na Fond parcel:                       - 447 tis. Kč 
 
Rozpočet na rok 2024 předkládám jako vyrovnaný a doporučuji jeho schválení. 
Děkuji za pozornost. 
 
 



 
 
11. Zpráva o činnosti dozorčí komise – přednesl předseda p. Miroslav Mačák.   
 
Činnost dozorčí komise v roce 2023 

1) Komise pracovala v pětičlenném složení: Miroslav Mačák, Ladislav Popelka, Jan Zatloukal, 
Zbyněk Křesina a František Otruba. 

2) Byla opakovaně provedena kontrola pokladny a výdejny povolenek. 
3) Kontrola zabezpečení pokladny provedena 10. listopadu 2023. 
4) Technické i elektronické zabezpečení je v pořádku. Pokladní limit je dodržován dle směrnice 

platné od 1. 1. 2014. 
5) Při kontrole inventury HIM a DHIM k 31. 12. 2022 nebyly zjištěny žádné závady. 
6) Při výše uvedených kontrolách byla vždy přítomná odpovědná osoba Ing. Jarmila Šubčíková 

a předseda dozorčí komise. Nebyly shledány žádné závady ani nedostatky. 
7) Předseda DK se v průběhu celého roku zúčastňoval jednání výboru MO s hlasem poradním a 

o jeho případných námětech či připomínkách bylo jednáno. 
8) Při osazování revírů v průběhu roku byl vždy osobně přítomen některý člen nebo někteří 

členové DK. Předseda DK osobně kontroloval nakládku ryb. 

 
 

9) Veškeré přestupky proti rybářskému řádu řešil kárný senát ÚS pro Severní Moravu a Slezsko. 
 
V Olomouci 22. března 2024 
Ing. Miroslav Mačák – předseda dozorčí komise.  
Projednáno a schváleno v DK dne 15. prosince 2023. 

 
 
12. Diskuze 
- Jan Koutný – prezentace na téma omezení na revírech Chomoutov a Poděbrady 
- ing. Pavel Veselý - na revíru Chomoutov se nepodařilo dojednat povolení lovu Nonstop. 

- RIS – bylo zpuštěno bez náležitého odzkoušení, vše se řešilo za pochodu, nebylo vše pořádně 
připraveno. 

- Další placené brigády nejsou řešením 
- Michal Šefčík – Návrh na navýšení zápisného a školení pro mládež a dospělé (netýká se dětí 

do 15-ti let) – platnost od 1. 1. 2025 
Navýšení ceny zápisného z nynějších 400 Kč na 600 Kč 
Navýšení ceny školení z nynějších 400 Kč na 600 Kč 
 

Hlasování: Pro:  83     Proti:   0     Zdržel se hlasování:  1 
 
- Pavel Zatloukal – Návrh na zrušení části usnesení z ČS MO ČRS z roku 2000 ohledně 

povinného školení dětí do 15-ti let školení se zúčastní pouze děti do 15-ti let, kteří měli záznam o 
přestupku. Nová povolenka bude těmto dětem vydána až po úspěšném absolvování školení.  
 

Hlasování:  Pro:  82     Proti:   1     Zdržel se hlasování:  1 
 
- RNDr. Petr Loyka – Návrh – ČS MO ČRS ukládá výboru MO ČRS zveřejňovat na stránkách 

MO ČRS informace o srážkách vody na řece Morava 
 
Hlasování:  Pro:  84     Proti:   0     Zdržel se hlasování: 0 
 



- Ing. Mačák  
- info MO ČRS Olomouc má 2690 členů 
- poděkoval předsedovi MO ČRS za rozjetí RISu 
- poděkoval hospodáři MO ČRS za výsledek na rybochovném zařízení Podhrad 

 
- MS č. 11  

- poděkování za prodloužení pachtovní smlouvy Chomoutov, Poděbrady 
- sledování dravců, třecí hnízda na Chomoutově 
- projevilo se omezení vysazování kapra na ceně povolenek ? 
- iniciativa „Zachraňte naše vody“ ohledně omezování vysazování kapra do našich vod 

 
- Michal Šefčík – k revíru Chomoutov: 

- umístění 5-ti třecích hnízd na candáta, na jednom zjištěny jikry, výsledek zatím neznáme 
- zarybnění štikou, candátem a úhořím montem 
- prodej povolenek klesl, zatím se cena povolenky nemění, pokryje nájem a další zarybnění 

 
 
 

- RNDr. Petr Loyka 
- info o zahájení 4 etapy protipovodňových opatření 

 
- Michal Šefčík 

- špatná situace na trhu s rybami, ceny např. u candáta jsou cca 470 Kč/kg 
- vysoké ceny i u štiky, úhořího Monte a okouna 
- na podzim jsou ceny výhodnější 

 
- Tempír 

- vhodnějším termínem pro zarybnění dravci jsou jarní měsíce, kdy je dostatek potravy pro 
rybožravé predátory a více jich přežije. 

-  
- Puda – po rybářích se šlape, v létě se na Poděbradech táboří, rozdělávají se ohně a nikomu to 

nevadí. Plavba s motorovými čluny na Ch 1A ze strany Jachtink klubu. 
-  
- Gnida - doporučení zarybňovat dravci na Ch 1A spíše na jaře. 
-  
- Fiala – nepořádek u vody, odpovědnost orgánů v CHKO a jejich činnost. 
-  
- Šefčík – toto je nutné ponechat na odpovědných orgánech, doporučení zavolat policii CR a 

pokusit se situaci zdokumentovat. 
 

- Matics – koncem dubna bude brigáda na Poděbradech, standardně nejvíce nepořádku po rybářích 
– plechovky od kukuřice, krabičky od návnad, plastové lahve apod. 

 
 

- Ing. Veselý – doporučuje seznámit se s peticí „Zachraňte naše vody“ a důrazně se od ní 
distancovat. 
 

 
 

 
                



13. USNESENÍ  Členské výroční schůze zástupců místních skupin MO ČRS 
Olomouc, konané 30. 3. 2024.  

 
 

                                       Členská schůze zástupců MS schvaluje: 
 

1.   Program schůze a Jednací řád. 
2.   Zprávu o činnosti místní organizace (MO) od poslední členské schůze a plán práce 
MO na rok 2024. 
3.  Účetní závěrku a výsledek hospodaření za rok 2023. Výsledek hospodaření bude převeden do 
fondu určeného na nákup revírů. 
4.   Rozpočet MO na rok 2024. 
5.   Volbu delegáta a náhradníka na územní konferenci ČRS. Zvoleni byli Michal Šefčík a Ing. 
Pavel Veselý. 
6.   Navýšení finančního příspěvku za školení nových členů na 600,-Kč a zápisného na 600,-Kč. 
Od 1. 1. 2025. Netýká se dětí do 15 let.  
7.   Zrušení usnesení naší VČS z roku 2000, ve kterém bylo odhlasováno povinné každoroční 
proškolení pro mladé rybáře do 15 let. V současné době, kdy v naší MO je registrováno téměř 
300 dětí a mládeže do 15 let je nemožné z kapacitních důvodů všechny proškolit. Výboru MO 
bylo navrženo, že ti členové z této kategorie, kteří budou mít v záznamu o úlovcích zápis od 
členů RS, týkající se drobných nedostatků znalosti RŘ, budou na přeškolení pozvání a teprve 
po jeho úspěšném absolvování, jim bude vydána povolenka k lovu na následující rok. Výbor 
tento návrh odsouhlasil a nemá připomínky ke zrušení usnesení. 
 

Členská schůze zástupců MS bere na vědomí: 
 

1. Zprávu předsedy MO ČRS Michala Šefčíka. 

2. Zprávu ekonomky Ing. Jarmily Šubčíkové. (přednesl jednatel Ing. Vladislav Hála). 

3. Zprávu předsedy dozorčí komise Ing. Miroslava Mačáka. 

4. Udělení svazových vyznamenání členům MO (seznam přiložen). 

 
Členská schůze zástupců MS ukládá: 

 
1. Výboru MO Olomouc zveřejňovat na webových stránkách MO plánované informace o 

srážkách vody na řece Moravě. 
 

   Hlasování:  Pro :   83     Proti:   0     Zdržel se hlasování:  1 
 
 
 
14. Závěr – Michal Šefčík, předseda MO ČRS Olomouc 

 
- Poděkoval delegátům členské schůze  
- Popřál členům hodně zdraví, úlovky a pohodu u vody 
- Ukončil členskou schůzi 
 
 

V Olomouci 30. března 2024                                        Michal Šefčík – předseda MO v. r.  
                                                                                       Martin Ondruš – zapisovatel v. r. 



 
 
                                                                                        



 
 
 
 
 
 
 



 
 

 

 

 

 



                                           Český rybářský svaz, z.s.,MO Olomouc 

                                                   Chválkovická 113/56, 779 00 Olomouc 
                                        IČO: 18050352 

                    Návrh rozpočtu na rok 2024. 

 účtová třída 5 NÁKLADY                                v tis.Kč 

účt. Sk. 50 Spotřebované nákupy  

501010 násadové ryby 500  

501020 krmivo, léčiva 35  

501030 PHM Ford,RS 90  

502010 el.energie 35  

502020 plyn 150  

502030 voda 20  

503010 materiál, kancel.potřeby 55  

503020 PHM ostatní 150  

503030 inventář, DHM,ostatní 95  

503040 občerstvení - schůze, výlovy 15  

503050 odbor dětí a mládeže 30  

úč.sk.51 Služby  

511010 opravy dodavatelské 155  

512010 stravné, cestovné 0  

518010 poštovné 15  

518020 telefony 43  

518030 pojištění 34  

518040 nájemné rybníků a revírů 432  

518050 nájemné ostatní 9  

518080 poplatky čs 9  

518090 ostatní služby 380  

úč.sk.52 Osobní náklady  

52xx mzdy -PP,DPP+ ZP+SP 1 145  

úč.sk.53 Daně a poplatky  

532010 daň z nemovitostí 1  

538010 ostatní daně a polatky 9  

úč.sk.54 Ostatní náklady  

546010 dary,životní jubilea 0  

546020 dary-ostatní 20  

549010 nákup povolenek 4 220  

549020 členské známky nákup, FRR Ostrava 1 220  

úč.sk.55 odpisy,prodaný majetek,  



 tvorba rezerv a oprav.pol.  

551010 Odpisy DNM a DHM 100  

 náklady  2024 celkem 8 967  

   

Účtová třída 6 VÝNOSY  

úč.sk.60 tržby za vlastní výkony a zboží  

601010 tržby z prodeje ryb 80  

601020 nájemné za revíry MO 43  

602000 odlovy 100  

   

úč.sk.64 Ostatní výnosy  

644010 úroky z bank.účtů 25  

649010 příspěvky na revíry od VUS 220  

649020 příjmy z plesu 40  

úč.sk.68 Přijaté příspěvky  

684000 povolenky VUS 4 400  

 FRR  Ostrava 370  

 povolenky Chomoutov 880  

 členské známky 1 606  

 zápisné 28  

 školení 20  

 časopis 45  

 krmivo 60  

 pracovní povinnost 1 000  

 legitimace a ostatní 50  

 fond parcel 447  

   

 výnosy 2024 celkem 9 414  

 HV 2024  před rozd. 447  

 odvod do fondu parcel -447  

   

 HV 2024 0  

   

 
 
 


